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Министър-председателят Кирил Петков проведе вчера онлайн среща с ръководствата на петте национално
представителни работодателски организации – АИКБ, БСК, БТПП, КРИБ и ССИ, както и с представители на
ръководството на Българската асоциация на металургичната индустрия. Акцент в разговора бяха цените на
енергоносителите и вариантите държавата да помогне на бизнеса за преодоляване на ценовия скок. Обсъ... 

Бе договорено сътрудничество за насърчаване на контактите между български и чешки компании Светослав
Стойнев е новият ръководител на Службата по търговско-икономически въпроси на България в чешката столица
Прага. Стойнев посети Българската търговско-промишлена палата и разговаря с председателя Цветан Симеонов.
Обсъдените теми обхванаха приоритетите на българските компании към момента – намиране ... 

Бизнесът ще получи от държавата желаното увеличение на размера на компенсациите за рекордните цени на
електроенергията на свободния пазар. Това стана след проведената онлайн среща между премиера Кирил
Петков и Българската стопанска камара, Асоциацията на индустриалния капитал в България, Българската
търговско-промишлена палата, Конфедерацията на индустриалния капитал в България, Съюза за стопанска... 

Министър-председателят Кирил Петков проведе онлайн среща с ръководствата на петте национално
представителни работодателски организации – АИКБ, БСК, БТПП, КРИБ и ССИ, както и с представители на
ръководството на Българската асоциация на металургичната индустрия, съобщиха от Правителствената
информационна служба. Акцент в разговора бяха цените на енергоносителите и вариантите държавата да помогне
на ... 

Заглавие: Кирил Петков: правителството ще помага
Дата: 12.01.2022 11:08
Медия: Tвоят Бизнес

Заглавие: Новият ръководител СТИВ в Прага на посещение в БТПП
Дата: 12.01.2022 11:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Държавата и бизнесът се разбраха за по-големи компенсации за скъпия ток
Дата: 12.01.2022 10:51
Медия: 3е news

Заглавие: К. Петков пред бизнеса: Нулевата корупция е нещо възможно
Дата: 12.01.2022 10:39
Медия: За Перник

Заглавие: Петков обсъдил с работодателите непосилния ток, казал им: "правителството е тук, за да помага"
Дата: 12.01.2022 10:29

https://www.tbmagazine.net/statia/kiril-petkov-pravitelstvoto-sche-pomaga.html
https://www.bcci.bg/news/18483
https://3e-news.net/bg/a/view/29246/dyrjavata-i-biznesyt-se-razbraha-za-po-golemi-kompensacii-za-skypija-tok
https://zapernik.com/2022/01/12/136405/k-petkov-pred-biznesa-nulevata-korupcziya-e-nestho-vazmozhno/
https://dnesplus.bg/bulgaria/petkov-obsadil-s-rabotodatelite-neposilnia-tok-kazal-im-pravitelstvoto-e-tuk-za-da-pomaga_1063295


Министър-председателят Кирил Петков проведе вчера онлайн среща с ръководствата на петте национално
представителни работодателски организации – АИКБ, БСК, БТПП, КРИБ и ССИ, както и с представители на
ръководството на Българската асоциация на металургичната индустрия. Акцент в разговора бяха цените на
енергоносителите и вариантите държавата да помогне на бизнеса за преодоляване на ценовия скок, съоб... 

Предприятията пропускат поръчки и изпълняват само вече поетите ангажиментиПренебрежимо нисък дял (едва
1%) от фирмите са реализирали прогрес в тези условия, както и тези, които гледат позитивно, тъй като са
насърчени да инвестират във ВЕИ за собствени нужди - тези фирми са едва 3% в експресното проучване,
проведено от Българската търговско-промишлена палата. Анкетата е направена между 4 и 6 януари... 

Министър-председателят Кирил Петков проведе онлайн среща с ръководствата на петте национално
представителни работодателски организации – АИКБ, БСК, БТПП, КРИБ и ССИ, както и с представители на
ръководството на Българската асоциация на металургичната индустрия, съобщиха от Правителствената
информационна служба. Акцент в разговора бяха цените на енергоносителите и вариантите държавата да помогне
на ... 

Резултати от анкетно проучване на БТПП за периода 4-6 янури 2022г. Българска търговско-промишлена палата
проведе експресно анкетно проучване сред своите членове във връзка с високите цени на електроенергията и
природния газ. То се проведе в периода 4-6 януари 2022г. Проучването показа, че няма фирми, които да са
подготвени да се справят със собствени сили поради високите цени на енергийните носи... 

41% от фирмите смятат, че ако кризата продължи прекалено дълго, ще се наложи да съкратят част от персонала.
Това показва анкетно проучване на Българската търговско промишлена палата за периода 4-6 януари 2022
година. Проучването във връзка с високите цени на електроенергията и природния газ показва, че няма фирми,
които да са подготвени да се справят със собствени сили поради високите цени на енер... 

Пренебрежимо нисък дял (едва 1%) от фирмите са реализирали прогрес в тези условия, както и тези, които гледат
позитивно, тъй като са насърчени да инвестират във ВЕИ за собствени нужди - тези фирми са едва 3% в
експресното проучване, проведено от Българската търговско-промишлена палата. Анкетата е направена между 4
и 6 януари 2-22 г. 74% от фирмите посочват, че не могат да планират цените на предла... 

Медия: Днес+

Заглавие: Анкета на БТПП: 74% от фирмите в България посочват, че не могат да планират. Само 1% са
реализирали прогрес в тези условия
Дата: 12.01.2022 10:12
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: К. Петков пред бизнеса: Нулевата корупция е нещо възможно
Дата: 12.01.2022 10:08
Медия: Novinite.bg

Заглавие: Бизнесът се нуждае от компенсация без таван от 30%
Дата: 12.01.2022 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Над 40% от бизнеса планира съкращения, ако кризата продължи дълго
Дата: 12.01.2022 09:54
Медия: Банкеръ

Заглавие: 74% от фирмите не планират, работят само по стари поръчки
Дата: 12.01.2022 09:53
Медия: Днес+

Заглавие: Бизнесът се нуждае от компенсация без таван от 30%
Дата: 12.01.2022 09:28
Медия: Инсмаркет

https://zonanews.bg/ikonomika/-anketa-na-btpp-74-ot-firmite-v-balgariya-posochvat-che-ne-mogat-da-planirat-samo-1-sa-realizirali-progres-v-tezi-usloviya
https://www.novinite.bg/articles/211666/K-Petkov-pred-biznesa-Nulevata-korupciya-e-neshto-vazmojno
https://www.bcci.bg/news/18482
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/nad-40-ot-biznesa-planira-sukrashteniia-ako-krizata-produlji-dulgo
https://dnesplus.bg/bulgaria/74-ot-firmite-ne-planirat-rabotyat-samo-po-stari-porachki_1063260
http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%91%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D1%81%D0%B5-%D0%BD%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B1%D0%B5%D0%B7-%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD-%D0%BE%D1%82-30-_l.a_at.1_i.473309.html


Няма фирми, които да са подготвени да се справят със собствени сили поради високите цени на енергийните
носители Няма фирми, които да са подготвени да се справят със собствени сили поради високите цени на
енергийните носители. Това сочи експресно анкетно проучване на Българска търговско-промишлена палата
(БТПП), проведено в периода 4-6 януари т.г. във връзка с високите цени на електроенергията и ... 

4% от фирмите ще преустановят дейност за неопределено време ако цените на енергоносителите продължат да
са високи. Това се посочва в експресно анкетно проучване на Българска търговско-промишлена палата във връзка
това как се отразяват цените на електроенергията и природния газ. Анкетата е проведена в периода 4-6 януари,
съобщават bTB. 41% от от фирмите посочват, че ако кризата продължи прекалено д... 

Високите цени на енергията и поголовната инфлация ще докарат нов сериозен проблем - съкращения в повечето
фирми. Близо половината от компаниите в България декларират, че най-вероятно в близките месеци ще бъдат
принудени да съкращават служители, притиснати от ръста на инфлацията, спадналите обороти и все по-високите
разходи за консумативи и осигуровки. Най-вероятно, повечето фирми ще бъдат принуден... 

41% от компаниите планират съкращение във връзка с цените на енергоносителите 24% от фирмите ще
преустановят дейност за неопределено време, ако цените на енергоносителите продължат да са високи. Това се
посочва в експресно анкетно проучване на Българска търговско-промишлена палата във връзка това как се
отрязват цените на електроенергията и природния газ. Анкетата е проведена в периода 4-6 януари,... 

Бизнесът се нуждае от компенсация без таван от 30%Българска търговско-промишлена палата проведе
експресно анкетно проучване сред своите членове във връзка с високите цени на електроенергията и природния
газ. То се проведе в периода 4-6 януари 2022 г. Проучването показа, че няма фирми, които да са подготвени да се
справят със собствени сили поради високите цени на енергийните носители. Пренебрежимо... 

Българската стопанска камара пое председателството на АОБР за 2022 г. На Общо събрание на Асоциацията на
организациите на българските работодатели, проведено на 11 януари, Българската стопанска камара (БСК) пое
от Асоциацията на индустриалния капитал в България (АИКБ) ротационното председателство на Асоциацията на
организациите на българските работодатели (АОБР) за 2022 година. В съответствие с у... 

Министър-председателят Кирил Петков проведе във вторник онлайн среща с ръководствата на петте национално

Заглавие: Започват масови уволнения и замразяване на заплатите заради скъпия ток ДАННИ
Дата: 12.01.2022 09:04
Медия: Лекувай

Заглавие: Нов шок: 41% от фирмите готвят съкращения
Дата: 12.01.2022 08:48
Медия: Mirogled

Заглавие: БТПП: Всяка четвърта фирма у нас затваря, ако токът остане скъп
Дата: 12.01.2022 08:36
Медия: От упор

Заглавие: Фирмите не могат да се справят сами с ценовия шок на енергоносителите, сочи проучване
Дата: 12.01.2022 07:34
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Общо събрание на Асоциацията на организациите на българските работодатели
Дата: 12.01.2022 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Петков: Кабинетът ще служи на бизнеса, а не обратното
Дата: 12.01.2022 13:03
Медия: БУНТ.БГ

https://lekuvai.bg/115981/
http://mirogled.com/bg/news-view/nov-shok-41-ot-firmitie-ghotviat-skrashchieniia
https://otupor.com/%D0%B1%D1%82%D0%BF%D0%BF-%D0%B2%D1%81%D1%8F%D0%BA%D0%B0-%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%B2%D1%8A%D1%80%D1%82%D0%B0-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B0-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-%D0%B7%D0%B0%D1%82%D0%B2%D0%B0%D1%80/
https://www.cash.bg/articles/10093/firmite-ne-mogat-da-se-spravyat-sami-s-cenoviya-shok-na-energonositelite-sochi-prouchvane
https://www.bcci.bg/news/18484
https://bunt.bg/2022/01/12/petkov-kabinetat-shte-sluzhi-na-biznesa-a-ne-obratnoto/


представителни работодателски организации – АИКБ, БСК, БТПП, КРИБ и ССИ, както и с представители на
ръководството на Българската асоциация на металургичната индустрия. Акцент в разговора бяха цените на
енергоносителите и вариантите държавата да помогне на бизнеса за преодоляване на ценовия скок... 

Министър-председателят Кирил Петков проведе вчера онлайн среща с ръководствата на петте национално
представителни работодателски организации – АИКБ, БСК, БТПП, КРИБ и ССИ, както и с представители на
ръководството на Българската асоциация на металургичната индустрия, съобщават от правителствената
пресслужба. Акцент в разговора бяха цените на енергоносителите и вариантите държавата да помогне на биз... 

Три от всеки 4 фирми у нас не могат да планират цените на стоките и услугите, които продават, заради рекордно
високите и непрекъснато променящите се цени на електроенергията на свободния пазар, които в края на 2021 г.
достигна пикови равнища на пазара "Ден напред" до нива от 824.55 лв. за мегаватчас. Това показват част от
резултатите от проведената между 4 и 6 януари експресна анкета сред членовет... 

Цените на енергоносителите и вариантите държавата да помогне на бизнеса за преодоляване на ценовия скок са
били акцент на онлайн среща между премиера Кирил Петков и ръководствата на петте национално
представителни работодателски организации – АИКБ, БСК, БТПП, КРИБ и ССИ, както и на представители на
ръководството на Българската асоциация на металургичната индустрия. По време на вчерашния разговор с... 

Министър-председателят Кирил Петков е провел вчера онлайн среща с ръководствата на петте национално
представителни работодателски организации - АИКБ, БСК, БТПП, КРИБ и ССИ, както и с представители на
ръководството на Българската асоциация на металургичната индустрия. Това съобщиха от пресслужбата на
Министерския съвет.Акцент в разговора са били цените на енергоносителите и вариантите държавата да ... 

Прогресът на икономиката зависи от диалога. Това е заявил премиерът Кирил Петков към работодателските
организации, с които вчера е проведе онлайн среща. Петков разговаря с ръководствата на петте национално
представителни работодателски организации – АИКБ, БСК, БТПП, КРИБ и ССИ, както и с представители на
ръководството на Българската асоциация на металургичната индустрия, съобщиха от Дондуков 1. Ак... 

Ате Пласт стартира строителните дейности по изграждането на новия завод за производство на флексопечатни и
ламинирани фолиа и опаковки на компанията в Индустриална зона "Загоре", съобщават от регионалния клон на
Българската търговско-промишлена палата (БТПП) в Стара Загора. Предвижда се третият завод на Ате Пласт да
бъде с изключително модерна, съвременна архитектура. 

Заглавие: Онлайн среща на премиера с ръководствата на работодателски организации
Дата: 12.01.2022 12:52
Медия: Радио Милена

Заглавие: Три от всеки 4 фирми не могат да планират бизнеса си заради цените на тока, вече отказват поръчки
Дата: 12.01.2022 11:43
Медия: 3е news

Заглавие: Кирил Петков обсъди с работодателски организации помощите за бизнеса
Дата: 12.01.2022 11:38
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: Кирил Петков: Кабинетът ще служи на бизнеса, а не обратното
Дата: 12.01.2022 11:17
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Петков към работодателски организации: Прогресът на икономика зависи от диалога
Дата: 12.01.2022 11:04
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Започна строителството на новия завод на Ате Пласт в Индустриална зона "Загоре"
Дата: 12.01.2022 14:12
Медия: Industry Info

https://radiomilena.com/2013/%D0%BE%D0%BD%D0%BB%D0%B0%D0%B9%D0%BD-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D0%B5%D1%80%D0%B0-%D1%81-%D1%80%D1%8A%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B2/
https://3e-news.net/bg/a/view/29257/tri-ot-vseki-4-firmi-ne-mogat-da-planirat-biznesa-si-zaradi-cenite-na-toka-veche-otkazvat-porychki
https://www.plovdiv-press.bg/2022/01/12/%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BB-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%8A%D0%B4%D0%B8-%D1%81-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D0%BA%D0%B8/230297/
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Kiril-Petkov-Kabinetut-shte-sluzhi-na-biznesa-a-ne-obratnoto-1190355
https://www.flashnews.bg/petkov-kam-rabotodatelski-organizatsii-progresat-na-ikonomika-zavisi-ot-dialoga/
http://industryinfo.bg/article/29041-zapochna-stroitelstvoto-na-noviia-zavod-na-ate-plast-v-industrialna-zona-zagore-


БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Инвестициите в нефт и газ в световен мащаб ще нараснат с 4% тази година в сравнение с 2021 г. и ще достигнат
628 млрд. долара, според анализатори на Rystad Energy. "Анализът на Rystad Energy показва, че общите
инвестиции в газ и петрол ще нараснат с 4% през тази година до 628 млрд. долара от 602 млрд. долара през 2021
г.", пише Rystad. Съществен фактор за растежа е увеличението с 14% на финансиран... 

Банковият сектор доказва, че е добре подготвен за промени на средата, а БНБ е нащрек за ръста в ипотечното
кредитиранеТекстът е публикуван в брой 10/2021 г. на списание Business GlobalВ добра кондиция и с едно наум от
страна на регулатора – така банковият сектор ще посрещне третата година, в която пандемията ще продължи да
влияе върху икономическия и обществен ритъм. Затварянето на икономиката и с... 

Цените на петрола са относително стабилни в сряда сутринта след максималния им скок от началото на 2022 г. в
хода на предишната сесия. Пазарът беше подкрепен от общо повишение на апетита за риск на фона на
изявленията на председателя на Федералния резерв на САЩ Джером Пауъл, че регулаторът ще може да забави
инфлацията, без да подкопава икономическия растеж. Освен това данните от Американския петро... 

Председателят на Федералния резерв Джером Пауъл каза във вторник, че Фед ще повиши лихвените проценти
повече от планираното, ако инфлацията се задържи "на високи нива по-дълго от очакваното". Той обясни, че
икономиката на САЩ трябва да се разширява за по-дълго, за да постигне "много силен пазар на труда с високо
участие", като отбеляза, че в момента участието "се движи много бавно". Пауъл предупре... 

* Признанието – за иновативния им проект "Carrot", който помага на децата да "гледат на света като на интересно
и вълнуващо място" и провокира интереса им към новото и непознатото ОтличнициСимона и Крум
КрумовиТРОЯНЦИТЕ Симона и Крум Крумови – младо семейство с две малки момчета, живеещи от известно
време във Варна – влязоха в годишната класация "30 под 30" на "Forbes (Форбс) България", раздел "С... 

В Програмата за публична подкрепа на развитието на индустриалните области и паркове е "поет ясен
ангажимент" да се даде приоритет на развитието на северните региони на България. Това заявява вицепремиерът
по европейските фондове и министър на финансите Асен Василев, предаде БГНЕС. В отговор на парламентарен
въпрос дали в Националния план за възстановяване и устойчивост /НПВУ/ са предвидени средств... 

Заглавие: Анализатори: Глобалните инвестиции в нефт и газ ще нараснат през 2022 г.
Дата: 12.01.2022 09:47
Медия: Actualno.com

Заглавие: Банките в добра кондиция и с едно наум
Дата: 12.01.2022 10:45
Медия: Bglobal

Заглавие: Цената на петрола се стабилизира след вчерашния скок
Дата: 12.01.2022 09:45
Медия: Money.bg

Заглавие: Ако инфлацията се запази: Фед вдига лихвите
Дата: 11.01.2022 23:31
Медия: BG voice

Заглавие: Нашите Симона и Крум в лидерската класация "30 под 30" на "Форбс"
Дата: 12.01.2022 13:52
Медия: Троян 21

Заглавие: Василев спасява Северозапада, как укрепва слабите региони
Дата: 12.01.2022 12:12
Медия: Агенция Стандарт

https://www.actualno.com/america/analizatori-globalnite-investicii-v-neft-i-gaz-shte-narasnat-prez-2022-g-news_1695054.html
https://bglobal.bg/105810-%D0%91%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D1%81-%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE-%D0%BD%D0%B0%D1%83%D0%BC
https://money.bg/economics/tsenata-na-petrola-se-stabilizira-sled-vcherashniya-skok-1.html
https://bg-voice.com/%D0%B0%D0%BA%D0%BE-%D0%B8%D0%BD%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B8-%D1%84%D0%B5%D0%B4-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B0-%D0%BB%D0%B8%D1%85/
https://statii.troyan21.com/2022/01/30-30.html
https://www.standartnews.com/balgariya-politika/vasilev-razviva-severna-blgariya-ukrepva-slabite-regioni-481679.html


Със 122 "за", 10 "против" и 74 "въздържал се" парламентът гласува на първо четене удължаването до 31 март тази
година на действието на Закона за държавния бюджет. ГЕРБ, ДПС се въздържаха, а депутатите от "Възраждане"
гласуваха против. Така всички социални помощи и плащания към граждани и фирми ще бъдат запазени в
размерите от миналата година. Споровете между управляващата коалиция и депутатите от... 

През последните две години пандемията затрудни разбирането на истинската картина за финансовото състояние
на потребителите и едноличните търговци, но от друга страна ускори дигиталната трансформация и предложи
нови начини за използване на финансови услуги. Бързото масово разпространение на онлайн пазаруването и
цялостното дигитално взаимодействие проправи път към нова тенденция в банковите услуги,... 

Телекомът осъществи серия от сделки през миналата година, окрупнявайки присъствието си на пазара на
интернет и телевизияКомисията за защита на конкуренцията стартира преглед на последната от поредицата
сделки за придобиване, обявени от "Българската телекомуникационна компания" ЕАД (оперираща под бранда
Vivacom). Става дума за покупката на интернет и тв доставчика "Телнет" ООД, който е един от игра... 

Специална проверка е планирана как МРРБ упражнява контрол като принципал на 14 дружества Сметната палата
планира през тази година да одитира няколко големи държавни и общински дружества и предприятия, които са на
загуба. Едно от дружествата е "Столичен автотранспорт" ЕАД, чийто едноличен собственик на капитала е Столична
община. Към 31 декември 2020 г. то отчита натрупана загуба от над 33 млн. лв.... 

Промени в Конституцията подготвя ДПС. Това съобщи зам.-председателят на Движението и парламентарната му
група Йордан Цонев на брифинг в парламента. На него ДПС представи законодателната си програма за зимната
парламентарна сесия на 47-ото НС. Тя е в четири направления. Първото е конституционни промени. Те ще
включват изискванията и препоръките на нашите европейски партньори, на европейските инстит... 

"Ер Франс" (Air France), Ка Ел Ем (KLM) и "Трансавиа" (Transavia) ще използват устойчиво авиационно гориво от
тази година при полети, излитащи от Франция и Нидерландия, съобщиха от компанията. Подмяната ще се
реализира с 0,5 на сто до 1 процент от общото количество гориво, използвано годишно. Плановете на групата на
"Ер Франс-Ка Ел Ем" за декарбонизация са да ускори включването на устойчиво авиаци... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО

Заглавие: Депутатите гласуваха удължаването на действието на Закона за държавния бюджет
Дата: 12.01.2022 13:14
Медия: novini.site

Заглавие: Дигитализацията е приоритет за 67% от бизнеса в региона на EMEA
Дата: 12.01.2022 13:08
Медия: Tвоят Бизнес

Заглавие: КЗК започва преглед на поредното придобиване на Vivacom
Дата: 12.01.2022 12:54
Медия: Икономика

Заглавие: Сметната палата влиза в ББР и "Марица Изток 2"
Дата: 12.01.2022 12:32
Медия: Биг 5

Заглавие: ДПС ПОДГОТВЯ ПРОМЕНИ В КОНСТИТУЦИЯТА. ПРЕМАХВА "ИН ХАУС" ПРОЦЕДУРИТЕ И "ЗЛАТНИТЕ
ПАСПОРТИ"
Дата: 12.01.2022 12:22
Медия: 5GMedia

Заглавие: Самолети на "Ер Франс - Ка Ел Ем" ще летят с екологично гориво
Дата: 12.01.2022 12:13
Медия: 24 Часа

https://novini.site/deputatite-glasuvaha-udalzhavaneto-na-dejstvieto-na-zakona-za-darzhavniya-byudzhet/
https://www.tbmagazine.net/statia/digitalizaciyata-e-prioritet-za-67-ot-biznesa-v-regiona-na-emea.html
https://www.economic.bg/bg/a/view/kzk-zapochva-pregled-na-porednoto-pridobivane-na-vivacom
https://www.big5.bg/2022/01/12/%D1%81%D0%BC%D0%B5%D1%82%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B0-%D0%B2-%D0%B1%D0%B1%D1%80-%D0%B8-%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%86%D0%B0/
https://5gmedia.bg/23034/dps-podgotvya-promeni-v-konstituciyata-premahva-in-haus-procedurite-i-zlatnite-pasporti
https://www.24chasa.bg/novini/article/10627940


СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Приключи ежегодния конкурс "Годишни награди на Асоциацията на Кеймбридж училищата в България".
Асоциацията е създадена от издателство КЛЕТ България ООД, представител на Cambridge University Press, като
доброволно обединение на училища, стремящи се към по-високо ниво на преподаване на чужд език. Днес в
Асоциацията членуват 148 училища от цялата страната. Годишните награди за образование на Асоциаци... 

На проведено Общо събрание на Асоциацията на организациите на българските работодатели Българската
стопанска камара (БСК) пое от Асоциацията на индустриалния капитал в България (АИКБ) ротационното
председателство на Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) за 2022 г. В съответствие
с установената ротация, председателят на АИКБ Васил Велев предаде председателството на АОБР за... 

София. За първи път Министерството на труда и социалната политика (МТСП) ще връчи награди за корпоративна
социална отговорност. Това съонщиха от пресцентъра на МТСП. На церемонията, която ще се състои в зала
"Пресцентър" на министерството, ще се връчат призове в три категории човешки ресурси, общество и околна
среда. Номинирани за отличието са частни работодатели, структури от неправителствения с... 

Парламентът ще гласува на първо четене удължаването на действието на Закона за държавния бюджет до 31
март тази година. Така всички помощи и плащания към граждани и фирми ще бъдат запазени в размерите от
миналата година. Минималната работна заплата ще остане 650 лв. Заседанието започна под карантина за осем
от депутатите, след положителния председател на НС Никола Минчев на КСНС. В заседанието за... 

11.01.2022 На проведено днес (11.01.2022 г.) Общо събрание на Асоциацията на организациите на българските
работодатели Българската стопанска камара (БСК) пое от Асоциацията на индустриалния капитал в България
(АИКБ) ротационното председателство на Асоциацията на организациите на българските работодатели (АОБР) за
2022 година. В съответствие с установената ротация, председателят на АИКБ Васил Велев... 

Лорънс Самърс, бивш министър на финансите на САЩГолямата новина от миналата седмица бяха данните за
работните места. Бяхме леко разочаровани от общия брой, но имаше и други показатели, доказващи, че пазарът
на труда е силен. Докладът беше много силен. След него, съотношението незаети работни места към безработни
ще се окаже по-високо от всякога. Вижда се ръст на заплатите, който, в зависимост от т... 

Заглавие: Гимназията по туризъм с грамота от Асоциацията на Кеймбридж училищата в България
Дата: 11.01.2022 15:07
Медия: Радио Велико Търново

Заглавие: Българската стопанска камара пое председателството на АОБР за 2022 г.
Дата: 12.01.2022 10:43
Медия: Publics

Заглавие: МТСП ще връчи награди за корпоративната социална отговорност
Дата: 12.01.2022 10:07
Медия: Информационна агенция "Фокус"

Заглавие: С депутати под карантина - приемат на първо четене удължаване на срока на Бюджет 2021
Дата: 12.01.2022 09:10
Медия: Novini bg

Заглавие: БЪЛГАРСКАТА СТОПАНСКА КАМАРА ПОЕ ПРЕДСЕДАТЕЛСТВОТО НА АОБР ЗА 2022 Г.
Дата: 11.01.2022 21:32
Медия: Българска стопанска камара

Заглавие: Самърс: Няма път към по-ниска инфлация без един по-хладен пазар на труда
Дата: 12.01.2022 12:45
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Обявиха стотици свободни работни места в Пловдив и областта

http://radiovelikotarnovo.com/%D0%B3%D0%B8%D0%BC%D0%BD%D0%B0%D0%B7%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B8%D0%B7%D1%8A%D0%BC-%D1%81-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BE%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%B0%D1%81%D0%BE/
https://www.publics.bg/bg/news/27950/%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0_%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B0_%D0%BA%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%B0_%D0%BF%D0%BE%D0%B5_%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE_%D0%BD%D0%B0_%D0%90%D0%9E%D0%91%D0%A0_%D0%B7%D0%B0_2022_%D0%B3_.html
http://www.focus-news.net/news/2022/01/12/2927665/mtsp-shte-vrachi-nagradi-za-korporativnata-sotsialna-otgovornost.html
https://novini.bg/bylgariya/politika/698485
https://www.bia-bg.com/news/view/29594/
https://www.bloombergtv.bg/a/35-bloomberg-world/102116-samars-nyama-pat-kam-po-niska-inflatsiya-bez-edin-po-hladen-pazar-na-truda
https://trafficnews.bg/plovdiv/obiaviha-stotitsi-svobodni-rabotni-mesta-plovdiv-i-oblastta2-233208/


Ето кои са незаетите позицииБюрото по труда в Пловдив обяви стотици свободни работни места. В списъците са
изброени най-вече здравни работници, готвачи, учители, шофьори, охранители, продавачи, инженери, салонни
управители и работници в промишлеността. Ето пълния списък на свободните места към 12 януари: БЮРО ПО
ТРУДА - ПЛОВДИВ Работни места за специалисти с висше образование 1 Библиотекар 1 Медиц... 

Само осем студента са избрали да сключат договор за стаж и работа с български работодатели и по силата на
това са получили частично или изцяло безплатно образование. Според договора те се задължават да работят при
този работодател поне пет години след завършването си. Това пише "Сега", цитирайки просветното министерство.
Възможността за безплатно обучение в университет срещу работа в България беш... 

Поредна японска компания ще скъса с популярния в страната работохолизъм.Гигантът в сферата на
електрониката Panasonic обяви, че преминава към четиридневна работна седмица, пише Business Insider, като се
позова на информация от Nikkei. "Трябва да помислим и подкрепим благополучието на нашите служители", казва
главният изпълнителен директор на компанията Юки Кусуми на последния си брифинг пред инве... 

Туристическият бизнес обмисля да внася кадри от съседна Турция, Египет и азиатски страни като Филипините и
Тайланд, за да се справи с липсата на достатъчно желаещи да работят в сектора. Това съобщиха от Българската
хотелиерска и ресторантьорска асоциация (БХРА) по време на среща с министъра на туризма Христо Проданов,
предаде "Труд". Заради обезценяването на турската лира има шанс през това лято у... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Председателят на Федералния резерв Джером Пауъл каза във вторник, че Федералният резерв Фед ще повиши
лихвените проценти повече от планираното, ако инфлацията се задържи "на високи нива по-дълго от очакваното".
Той обясни, че икономиката на САЩ трябва да се разширява за по-дълго, за да постигне "много силен пазар на
труда с високо участие", като отбеляза, че в момента участието "се движи много бав... 

В Програмата за публична подкрепа на развитието на индустриалните области и паркове е "поет ясен
ангажимент" да се даде приоритет на развитието на северните региони на България. Това заявява вицепремиерът
по европейските фондове и министър на финансите Асен Василев, предаде БГНЕС.В отговор на парламентарен
въпрос дали в Националния план за възстановяване и устойчивост /НПВУ/ са предвидени средства... 

Дата: 12.01.2022 11:30
Медия: Трафик Нюз

Заглавие: Едва осем студента избрали да учат безплатно срещу работа в България
Дата: 12.01.2022 11:32
Медия: BG voice

Заглавие: Поредна японска компания въвежда четиридневна работна седмица
Дата: 12.01.2022 12:57
Медия: Profit.bg

Заглавие: Хотелиери на лов за летни кадри. Лирата се срина, турци напират за келнери
Дата: 12.01.2022 12:00
Медия: Черно море

Заглавие: ФЕД може да увеличи лихвите, ако инфлацията продължи
Дата: 12.01.2022 08:48
Медия: Монитор

Заглавие: Асен Василев: 585 млн. евро са предвидени за интегрираното развитие на Северна България
Дата: 12.01.2022 11:01
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Казахстан е несъразмерен риск за световните енергийни пазари
Дата: 12.01.2022 11:00

https://bg-voice.com/%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0-%D0%BE%D1%81%D0%B5%D0%BC-%D1%81%D1%82%D1%83%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%BB%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%82-%D0%B1%D0%B5%D0%B7/
https://profit.bg/kompanii/poredna-yaponska-kompaniya-vavezhda-chetiridnevna-rabotna-sedmitsa/
https://www.chernomore.bg/a/10-bulgaria/234947-hotelieri-na-lov-za-letni-kadri-lirata-se-srina-turtsi-napirat-za-kelneri
https://www.monitor.bg/bg/a/view/fed-moje-da-uvelichi-lihvite-ako-inflacijata-prodylji-295314
https://novini.vratsa.eu/bg/asen-vasilev-585-mln-evro-sa-predvideni-za-integriranoto-razvitie-na-severna-balgariya/
https://money.bg/economics/kazahstan-e-nesarazmeren-risk-za-svetovnite-energiyni-pazari.html


Казахстан е аномалия в иначе нестабилната Централна Азия. Години на стабилност в страната позволиха на
богатата на ресурси икономика да нарасне многократно през последните две десетилетия, която получи и
милиарди инвестиции от гиганти като Chevron и TotalEnergies, пише Deutsche Welle. През последните дни обаче
бившата съветска република бе разтърсена от насилие по улиците невиждано в 30-те ѝ годин... 

В Програмата за публична подкрепа на развитието на индустриалните области и паркове е "поет ясен
ангажимент" да се даде приоритет на развитието на северните региони на България. Това заявява вицепремиерът
по европейските фондове и министър на финансите Асен Василев, предаде БГНЕС.В отговор на парламентарен
въпрос дали в Националния план за възстановяване и устойчивост /НПВУ/ са предвидени средства... 

Световната банка намали прогнозите си за глобалния икономически растеж през тази и следващата година, но в
същото време повиши очакванията си за растежа на БВП на България.Според последните прогнози на
Световната банка българската икономика ще отбележи растеж от 3,3% през 2021 г., след като през миналия юни
прогнозира растеж от едва 2,6 на сто. За 2022 г. банката вече очаква ускоряване на растеж н... 

Европейската комисия отложи тази седмица крайния срок за събиране на отговори от енергийни специалисти по
плановете ѝ да се позволи някои ядрени и газови проекти да бъдат признати за "зелени " и да получат
еврофинансиране по климатичните политики, предаде Дневник. Срокът изтичаше днес, а новият е до 21
януари.Но позициите на държавите от ЕС за това какво трябва да бъде вписано в т.нар. таксономия ... 

Едва осем студенти са сключили договори за стаж и работа с работодатели, по силата на които следването им ще
е частично или изцяло безплатно. В замяна на това пък те се задължават да работят при същия работодател поне
5 г. след завършването си. Това става ясно от отговори на просветното министерство на въпроси на "Сега" относно
новата възможност, която бе дадена от началото на академичната 2021/22... 

"Ние вървим индустрия по индустрия. Различни бази данни се навързват и се идентифицират рисковите фирми и
дейности. Минали сме през няколко големи индустрии и големите ползватели на обществен ресурс. Предстоят още
поне 5-6 големи индустрии", каза Василев. Приоритет в работата на Националната агенция за приходите тази
година ще бъде укриването на данъци и осигуровки в строителството и в селското ст... 

Медия: Money.bg

Заглавие: Асен Василев: 585 млн. евро са предвидени за интегрираното развитие на Северна България
Дата: 12.01.2022 10:40
Медия: Дарик Нюз

Заглавие: Световната банка повиши прогнозите за растежа на БВП на България
Дата: 12.01.2022 10:34
Медия: PlovdivNews.bg

Заглавие: В ЕС се изостря спорът да се обяви ли ядрената енергия за "зелена"
Дата: 12.01.2022 09:51
Медия: 19 минути

Заглавие: Само осем студенти са избрали да учат безплатно и да останат у нас
Дата: 12.01.2022 11:10
Медия: Zona burgas

Заглавие: НАП ще търси укрити данъци в строителството и земеделието
Дата: 12.01.2022 11:38
Медия: Темида

Заглавие: "Булсатком" пусна приложение, с което телевизорите с AndroidTV нямат нужда от приемник
Дата: 12.01.2022 13:22
Медия: Булевард България

http://dariknews.bg/novini/bylgariia/asen-vasilev-585-mln.-evro-sa-predvideni-za-integriranoto-razvitie-na-severna-bylgariia-2296758
http://plovdivnews.bg/bulgaria1/item/131624-svetovnata-banka-povishi-prognozite-za-rastezha-na-bvp-na-balgariya
https://19min.bg/news/8/161208.html
https://www.zonaburgas.bg/samo-osem-studenti-sa-izbrali-da-uchat-bezplatno-i-da-ostanat-u-nas/
https://temida.tv/%D0%BD%D0%B0%D0%BF-%D1%89%D0%B5-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D0%B8-%D1%83%D0%BA%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B8-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%86%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81/
https://boulevardbulgaria.bg/articles/bulsatkom-pusna-prilozhenie-s-koeto-televizorite-s-androidtv-nyamat-nuzhda-ot-priemnik


Клиентите на "Булсатком" вече могат да гледат каналите на доставчика дори на телевизори без приемник – трябва
само устройството им да е с операционна система AndroidTV и да изтеглят новото приложение b.box app. В
навечерието на новата 2022 г. компанията обяви старта на апликацията, с която клиентите на най-големия
доставчик на платена телевизия у нас получават достъп до над 240 канала на "Булсатко... 

2021 година беше бурна за пазарите на недвижими имоти. Динамиката се завърна - границите започнаха да се
отварят, туристите тръгнаха да пътуват, а интересът, цените и броят на сделките с имоти започнаха да нарастват,
пише investor.bg.На този фон Турция е страната, към която рускоезичните купувачи на недвижими имоти са
проявили най-силен интерес към 2021 г., сочи годишната класация на руския портал... 

София. След новите назначения, които вече са факт, управленският екип на "СОФ Кънект", оператор на летище
София, е напълно завършен и готов за действие. Новите членове на "СОФ Кънект" са: Анелия Димова, която заема
позицията директор "Човешки ресурси". Дългогодишният ѝ опит в областта ѝ помага при изпълнение на сегашните
ѝ отговорности по преструктуриране и разработване на политики, свързани с пер... 

"Парламентарната група на ДПС подготвя конституционни промени. Те са на фаза работа с експертите по
заданието и ще включват изискванията и препоръките на нашите европейски партньори".Това каза пред
журналисти на брифинг Йордан Цонев от ДПС. По думите му втората група законодателни инициативи ще бъдат
във връзка с антикорупционното законодателство. "Позицията на партията ни от много години е, че на... 

Скопие ще се опита да потърси много по-директна комуникация с българските власти, прогнозира евродепутатът
"Моят прочит е ясен. Ние потвърдихме нещо, което беше българска позиция, без да си даваме ясната сметка дали
това помага или пречи на процеса и дали това всъщност е българският национален интерес." Това каза пред БНР
евродепутатът Илхан Кючюк, докладчик за Република Северна Македония в Европе... 

Заглавие: Турция измести България от сърцата на руските купувачи на имоти
Дата: 12.01.2022 12:37
Медия: 19 минути

Заглавие: Това е новият управленски екип, който ще гради успехите на летището в София (списък+снимки)
Дата: 12.01.2022 13:59
Медия: bgtourism.bg

Заглавие: ДПС подготвя конституционни промени
Дата: 12.01.2022 12:33
Медия: БУНТ.БГ

Заглавие: Илхан Кючюк: Историята не бива да бъде воденичен камък за отношенията ни с РСМ
Дата: 12.01.2022 12:02
Медия: Биг 5

https://19min.bg/news/8/161223.html
https://bgtourism.bg/12012022-airport-sofia-sof-connect/
https://bunt.bg/2022/01/12/dps-podgotvya-konstitutsionni-promeni/
https://www.big5.bg/2022/01/12/%D0%B8%D0%BB%D1%85%D0%B0%D0%BD-%D0%BA%D1%8E%D1%87%D1%8E%D0%BA-%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B5-%D0%B1%D0%B8%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5-%D0%B2/
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